
Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

Den Haag, 1 februari 2019 

 

Hierbij stuur ik u een afschrift van mijn brief aan de Eerste Kamer van heden waarin ik de 

Eerste Kamer informeer over ontwikkelingen in de markt van de juridische dienstverlening en 

waarin ik in ga op mijn toezegging gedaan tijdens het debat in de Eerste Kamer over de Staat 

van de rechtstaat op 22 mei 2018 om met de Nederlandse Orde van Advocaten (de NOvA) in 

gesprek te gaan over de toekomst van de advocatuur en de Eerste Kamer daar per brief over te 

informeren.  

 

De minister voor Rechtsbescherming, 

S. Dekker 


